
Møte 8 - 12.02.20 

Innsjekk:  

Kjellerkontakt og bedkom-nestleder mangler 
 
Ris/ros:  
“Emne: Krabbe, Tekst: Dårlig utvalg med drikke, gikk tomt fort.” 
Svar: Dette er vi helt enig i. Bakgrunnen for det lille utvalget var at Hytta ikke hadde fått leveransen 

sin fra Hansa. Dette har også hytta beklaget til oss.  

 
“Badstua var ikke varm når gjester ankom krabbe. Gjester måtte ta ansvar og benytte egne midler for 

å få fyr i badstua! KAST!!! Dette er en seriøs henvendelse, ikke bryt krabbetradisjon med badstu. 

SKAM!” -Ola Nordmann 
Svar: Hei! Selv om dette kanskje var litt skuffende, er det ikke tradisjon at badstua er varm før kl 

22:00. Det risikerer å bli brannfare om badstua skrues på uten at arrangørene er klar over det, så om 

man ønsker å benytte seg av badstua før tiden, kontakt ansvarlige. Det er hyggelig at folk viser 

initiativ- så lenge det ikke går på bekostning av sikkerheten. 

 
“For stort alkoholfokus i arrangementetbeskrivelsem til vinter-OL! 
Arrangement og dato for arrangementet kom sent!” 
Svar: Vi er enige om at teksten var noe uheldig. Vi skal ta dette til etterretning til neste vinter-OL.  

 
“Nå er det lenge siden det har kommet et nytt nukleotidene. Når kommer det?” 
Svar: Omskiftningsfase, for dere betyr det forhåpentligvis ila mars. 

 
“Hei! Vil rose dere litt!  
Knallbra jobb av Ingvild og Eivind på NV-lekene! Knallbra av Eldri som er i god gang med faddertid 

(let me know om du trenger hjelp med masterfaddere)! Ola, du er flink som sender meg melding så 

jeg ikke forsvinner helt bort selv om jeg ikke er i styret lengre! Vegard, som vanlig aner jeg ingenting 

om økonomi men det høres ut som du har full kontroll og det er en bragd i den jobben! Brage, du har 

fått en knallstart på nytt verv, digger alt initiativ og gnist! Rasmus, ja du skriver hvert fall bra tekster 

til kjeller-tekstene på face og du har laget knallgod ti-skjeers kaffe as! Martine du skal få masse skryt 

etter krabbe på fredag! Julebordet var forresten kjempebra og liker at jeg får fri tilgang til plakater! 

Silje du skal ha skryt for at du legger ut masse bra content på face og sørger for at vi gæmliser også 

får det med oss! Og så skal du få mer etter VIVO! 

 
Selv om jeg seriøst har null peiling på hva som skjer i HS (fordi referatene deres ikke gir meg noe 

juice, bare at kjelleren har slutta med secco...) så vet jeg at dere bruker mye tid på ting vi utenfor ikke 

ser, og jeg er helt sikker på at dere gjør det kjempebra <3 hører rykter om 7 timers møte så da skal 

dere ha masse skryt for å holde ut! Dere er superflinke <3 gleder me til å se fortsettelsen! 
 
Svar: Hei! Tusen takk for hyggelig tilbakemelding! 

 
“Emne: Alumni, Tekst: Utrolig merkelig av noen som kom innom fra styret på alumnikveld KUN for 

å spise pizza og «sjekke kordan det går». Bedkom hadde full kontroll. Virket litt «ovenpå» å komme 

inn med den attituden”- Anonym.  
Svar: Hei! Vi tolker dette som 2 ris og svarer på hver av dem hver for seg. 
 
Inntrykket at representanter fra HS møtte opp kun for pizza synes vi er dumt at ble helhetsinntrykket. 

Det var flere av oss som var innom i lengre tid enn pizzaen og som ønsket å se hvordan alumnikvelden 

ble kjørt nå i år, da det skulle være nytt opplegg med presentasjoner. Da pizzaen ankom spurte Ola 

bedkom om det var i orden at vi tok en bit pizza etter at alle hadde forsynt seg. Noe vi fikk lov til. De 

fleste styrerepresentantene som var der tok også av seg jakke og bånd mens de var i rommet. 



 
Når det gjelder attituden til representantene, så er dette noe vi ser alvorlig på og kommer til å ta en 

intern runde med dette. Det var aldri intensjonen å kontrollere Bedkom, men som nevnt var vi flere 

som var nysgjerrig på de nye delene av opplegget på alumnikvelden. Det er også flere av oss som 

kjenner en del av alumniene og gjerne ville hilse på/slå av en prat med dem. 

 
Prioriterte saker:  

• Under dusken ønsker intervjuer med linjeforeningene. Tidligere har de presentert oss i et 

dårlig lys, så eventuelle henvendelser tas via leder eller sekretær. 

• Faddersjef går av grunnet personlig årsaker. Styret skal legge ut søknad og finne ny faddersjef 

så fort som mulig. 

 

Komiteer (oppdatering): 
• Leder:  

o Stormøtet gjøres til vedtekt og fjernes fra leders styringsdokument. Vedtatt etter 

diskusjon på stormøte. 

 

• Nestleder: 

o 07. Mars Blått & Grønt på HC-kjelleren 

▪ Vi har fått 20 plasser. 

▪ Nukleomedia lager plakat promo. 

o Skriveleif i vedtektene § 3.1.2. endre [4.1] til [3.1] 

▪ tas på neste generalforsamling. 

o Movember Challenges: det planlegges voksing, sminkekurs og kaker. Info kommer 

senere. 

o Åre 2021: Vi planlegger foreløpig å bruke Skistar igjen, men venter på svar fra dem. 

o En psykt vanlig uke (EPVU) arrangerer infomøte i morgen kl 16:00. Nestleder er 

linjeforeningens kontaktperson, de andre fra styret hjelper til med arrangering under 

uka. 

o Slack for undergruppe & komité er oppe og går. 

▪ Det er ikke ønskelig å sende representanter alene på jub og styrevors. Inntil 

videre legges ekstra billetter tilgjengelig for komite- og undergrupper for å 

fylle opp plasser. Saken vil diskuteres mer senere. 

o Rydding av lageret skjer etter Vivo for å unngå konflikt på lageret [20.02]. 

o Skal bestilles opp 3-4 nye patcher designet av medlemmene våre. 

 

• Kasserer: 

o Jobber med sit-søknad. 

o Skal ha kassererforedrag for kasserere i andre linjeforeninger. 

o Holder opplæring med Nukmedsjef 

 

• Arrkom: 

o Krabbe er ferdig 

▪ Erfaringsskriv oppdateres.  

o Vinter-OL skal arrangeres neste helg. 

o Tema for vårfesten skal bestemmes på torsdag. 

 

• Bedkom: 

o Ny økonomisjef skal velges denne uka 

o Alumnikveld:  

▪ Bra oppmøte, 70-80 deltakere.  

▪ Bra tilbakemelding av deltakere og alumni.  

▪ Uheldig med budsjettoppsett og jeg (Filiz) skal ta dette opp og ha liten 

introkurs på neste møte 17.02.20. Kasserer vil holde møtet. 



o VIVO:  

▪ “Går bra. Går framover. Snart ferdig”.  

▪ 15 stands + 3 Bedriftspresentasjoner.  

▪ VIVO plakatene har blir hengt på andre sine tavler, fikk klage om dette, er 

tatt ned nå og har snakket med VIVO/Bedkom om dette. Skal ikke skje 

igjen.  

 

• Nukleomedia: 

o Vi har oppdatert logo-mappe 

▪ Offisielt ny SkeiV&A-logo. 

▪ Div undergr., komite, andre LF, bedrifter, osv. 

o Bestillingsskjema er tatt i bruk. Ingen forespørsler vurderes før bestilling er sendt inn. 

o Kalender på nettside skal oppdateres mer. 

o Det har ikke blitt annonsert ny mediesjef på våre kanaler enda, det skal fikses. 

 

• Kjelleren: 

o Det blir generalforsamling for kjelleren lørdag 07.03. 

 

• Faddersjef:  

o Hytta skal snart bestilles, dato blir kanskje mellom 19-21 august. 

 

• Sekretær: 

o Kontorkomiteen er nå opprettet. Opptak skal skje ut februar. 

 

Undergrupper (oppdatering): 
• Bumblebeats: Hatt faste øvinger, kveldsmat. Skal spille på Edgar 15. april.  
• Trivselsutvalg: Har lagt ned og vært på stormøtet. Kontorkomiteen skal startes opp, opptak 

skjer ut februar. 

• Vokalium: Har hatt karaokekveld på kontoret. Øver til Korstock. Skal kjøpe stoff og sy 

uniformer til de nye på makerspace 18. feb. Øving til korstock 

• SkeiV&A: Vi har hatt årsmøte og valgt ny leder. Vi har også vært på stormøtet.Skal sende 

sit-søknad for å få midler til fane og holde diverse sosiale arrangementer. Takk til Brage for 

fin logo! 

 

Eventuelt: 
• Det har blitt opprettet et jentelag for fotball i V&A. Det har vært spørsmål om de får bruke 

logoen til linjeforeningen da en undergruppe som ikke alle kan bli medlem av, teknisk sett 

strider mot vedtektene. Dilemmaet løste seg ved at jentelaget slår seg sammen med V&A-IL. 

• Det blitt gitt uttrykk for at det er ønskelig å senke terskelen for å “dra i gang” noe i 

linjeforeningen. Styret har ingen umiddelbar løsning på dette, men sekretær ønsker at det skal 

bli mulig for medlemmer å arrangere småarrangement via kontorkomiteen. Kasserer 

informerer også om at det er satt av penger i budsjettet til spontan aktivitet, og det er bare å ta 

kontakt om noen ønsker å arrangere. 

 


